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Τον Πρωθυπουργό Κώστα Σημίτη δέχθηκε σήμερα σε συνεργασία 
στις 13.00, στο Προεδρικό Μέγαρο, ο Πρόεδρος της Δημοκρατίας 
Κωνσταντίνος Στεφανόπουλος.

Μετά τη συνάντηση, που διήρκεσε περίπου μία ώρα, ο Πρωθυπουργός 
Κώστας Σημίτης, εξερχόμενος του Προεδρικού Μεγάρου, προέβη 
στην ακόλουθη δήλωση:

“Ενημέρωσα τον Πρόεδρο της Δημοκρατίας κ. Στεφανόπουλο πάνω στις 
τελευταίες εσωτερικές και εξωτερικές εξελίξεις:
• Για το Ευρωπαϊκό Συμβούλιο στο Πέρτσαχ της Αυστρίας.
• Για την κοινή θέληση των χωρών της Ευρωπαϊκής Ενωσης να 

αντιμετωπισθούν τα προβλήματα της απασχόλησης και να 
περιορισθεί η ανεργία.

• Για την κοινή θέληση που υπάρχει επίσης και εκδηλώθηκε πρόσφατα 
κατά τη Σύνοδο των “επτά” (ό.7 ) να θεσπισθούν μέτρα για τον 
έλεγχο των κινήσεων στην παγκόσμια αγορά και τη μείωση των 
κρίσεων, που προέρχονται από την παγκόσμια αγορά.

Ενημέρωσα, βέβαια, τον Πρόεδρο της Δημοκρατίας και για τις 
εσωτερικές εξελίξεις:
• Για τη συζήτηση στη Βουλή για την παροχή ψήφου εμπιστοσύνης 

στην Κυβέρνηση.
• Για τη σαφή δήλωση του Ελληνικού Κοινοβουλίου, το σαφές “ναι”. Οτι 

δηλαδή θα πρέπει να συνεχίσουμε την πολιτική μας.

Πολιτική η οποία έχει στόχο:
♦ Να έχουμε μια πιο ανταγωνιστική οικονομία
♦ Να αυξήσουμε την παραγωγικότητα
♦ Να μειώσουμε τον πληθωρισμό
♦ Να μειώσουμε τα ελλείμματα και
♦ Να ενταχθούμε στην οικονομική · και νομισματική ένωση (ΟΝΕ), 

πράγμα που θα αποτελέσει βάση για την περαιτέρω ανάπτυξη.

Με την ευκαιρία αυτή, θέλω να αναφέρω ότι σήμερα το πρωί 
πραγματοποιήθηκε σύσκεψη υπό την προεδρία μου με τη συμμετοχή 
τών αρμοδίων υπουργών και συζητήσαμε θέματα της οικονομικής 
πολιτικής.



Πήραμε ορισμένες αποφάσεις, οι οποίες έχουν σκοπό:
•  Να βοηθήσουν τα χαμηλά και μεσαία εισοδήματα
•  Να δώσουν περισσότερες δυνατότητες όσον αφορά το εισόδημα των 

πολιτών.
• Να μειώσουν τον πληθωρισμό

Και όλα αυτά εντάσσονται στο αποφασισμένο πλαίσιο για τον 
περιορισμό των ελλειμμάτων.

Θα πρέπει, όμως, όλοι -και το τονίζω όλοι- να κάνουμε μια προσπάθεια 
τον ερχόμενο χρόνο, το 1999, για να πετύχουμε τις προϋποθέσεις 
εκείνες της σταθεροποίησης της ελληνικής οικονομίας, της ακόμα 
μεγαλύτερης σταθεροποίησης με την ένταξή της στην ΟΝΕ.

Ιδίως, όσον αφορά το θέμα του πληθωρισμού, χρειάζονται όχι μόνο 
κυβερνητικές αποφάσεις (αυτές υπάρχουν, αυτές ελήφθησαν και είναι 
προς τη σωστή κατεύθυνση) χρειάζονται αποφάσεις και από όλους τους 
συντελεστές: Στην αγορά από τις επιχειρήσεις, αλλά και από τους 
συνδικαλιστικούς εκπροσώπους.

Η σταθεροποίηση και η ανάπτυξη είναι αποτέλεσμα των προσπαθειών 
όλων. Και το 1999 θα πρέπει να συμβάλουμε αποφασιστικά.
Πιστεύω ότι αν γίνει αυτό, θα πετύχουμε. Και θα πετύχουμε χωρίς 
δυσκολία τους στόχους.

Σας ευχαριστώ πολύ”.


